

Issue No. 2

Fascicule n° 2

Thursday, December 18, 1986

Le jeudi 18 décembre 1986

Chairman: Arnold Malone, M.P.

Président: Arnold Malone, député

Minutes of Proceedings and Evidence of the Legislative Committee on

Procès-verbaux et témoignages du Comité législatif sur le

BILL C-22

PROJET DE LOI C-22

An Act to amend the Patent Act and to provide for certain matters in relation thereto

Loi modifiant la Loi sur les brevets et prévoyant certaines dispositions connexes

RESPECTING:

CONCERNANT:

Order of Reference

Ordre de renvoi

(See back cover)

(Voir à l'endos)

1. That witnesses before the Committee be called within the following categories:
 - I. General
 - II. Intellectual Property
 - III. Industrial Inventions
 - IV. Multinational Companies
 - V. Canadian Patents
 - VI. North America
2. That the Clerk of the Committee be authorized to arrange for witnesses from the General Category for the week of January 13, 1987 and that the Industrial Property Category for the week of January 19, 1987.
3. That the Clerk of the Committee coordinate with all appropriate agencies during its report-making that the written submissions that be received by Thursday, January 15, 1987.
- Bill Keeping records.—That the Report be adopted in

1. Que les témoins devant le Comité législatif soient appelés dans les catégories suivantes:
 - I. Général
 - II. Propriété intellectuelle
 - III. Invention industrielle
 - IV. Sociétés multinationales
 - V. Brevets canadiens
 - VI. Amérique du Nord
2. Que le secrétaire du Comité législatif soit autorisé à arranger pour les témoins de la catégorie générale pour la semaine du 13 janvier 1987 et les témoins de la catégorie propriété industrielle pour la semaine du 19 janvier 1987.
3. Que le secrétaire du Comité législatif coordonne avec toutes les agences appropriées pendant la rédaction de son rapport que les documents écrits soient reçus le jeudi 15 janvier 1987.
- Bill Keeping records.—Que le rapport soit adopté.

Second Session of the Thirty-third Parliament, 1986

Deuxième session de la trente-troisième législature, 1986